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晚上，上海法租界望志路106号一幢砖木结构的两层小楼里，

透出明亮的灯光，一张长方桌周围13位代表在开会。他们代

表着全国50多名党员，成就了中国历史上开天辟地的大事件

：召开第一次全国代表大会，正式宣告中国共产党成立。这

一天是7月23日。 中国共产党在历经腥风血雨和种种艰难险阻

后，在黄土高原落下了脚。当中华民族处在最危急的时刻，

是党高擎抗日大旗，凝聚起爱国力量，浴血奋战，救亡图存

，成为抵御外侮的中流砥柱。中国共产党在全国人民中的影

响日益深入人心，纪念党的诞辰成为党员和人民群众的愿望

。当时在延安，参加过党的一大会议的只有毛泽东和董必武

两人，由于时隔多年，档案难寻，党的一大开幕日期一时无

法确认。于是他们就把7月的第一天作为党诞生的纪念日

。1941年6月，党中央发出了《关于中国共产党诞生二十周年

、抗战四周年纪念指示》，正式把7月1日确定为党的诞生纪

念日。尽管后来考证出党的一大是在7月23日开幕的，但仍然

以7月1日作为中国共产党的诞生纪念日。 自中国共产党诞生

之日起，她就肩负起了实现中华民族复兴的庄严使命，并始

终在不懈地探索和奋斗着。我们党在新民主主义革命时期，

完成了民族独立和人民解放的历史任务；新中国成立后，实

现了由新民主主义向社会主义的社会变革，随后开始了社会

主义建设的艰辛探索；十一届三中全会后，深刻总结了历史

经验，找到了建设中国特色社会主义的正确道路；十三届四



中全会后，将中国特色社会主义事业全面推向前进。如今，

以党的十六大为号角，中国共产党带领全国人民正向着实现

全面建设小康社会，进而基本实现社会主义现代化的宏伟目

标稳步迈进。 Founding of the historical data section In 1921 a

summer evening, the Shanghai French Concession No. 106 Wang

Kwong Road,砖木结构a small two-story building, revealing the

bright lights around a long table in the meeting on behalf of 13. They

represent more than 50 members across the country, the

achievements of China’s history, an epoch-making event: the

convening of the first National People’s Congress, formally

announced the establishment of the Chinese Communist Party. This

day is July 23. After the Chinese Communist Party after the bloody

and all sorts of difficulties, came to a foot in the Loess Plateau. When

the Chinese nation in the most critical moment, the anti-Japanese高

擎party banner, and to gather up the patriotic forces, bloody battles,

salvation has become the backbone to resist foreign aggression. The

Chinese Communist Party in the National People’s growing

influence in the people, to commemorate the birth of the party to

become party members and the aspirations of the people. At that

time, in Yan’an, taken part in a major meeting of the party, only

Mao and Dong, both because the first time in many years, hard to

find the file, the party of a 1:00 opening date could not be confirmed.

So they put the first day of July as the anniversary of the birth of the

party. June 1941, the CPC Central Committee issued the

"Regulations on the twentieth anniversary of the birth of the Chinese

Communist Party, the Anti-Japanese War to commemorate the



fourth anniversary of the instructions," the official to determine the

July 1 anniversary of the birth of the party. Although the research was

a major party in the July 23 opening, but still as the July 1 anniversary

of the birth of the Communist Party of China. Since the Chinese

Communist Party from the date of birth, she take up the

rejuvenation of the Chinese nation’s solemn mission, and always in

the tireless exploration and struggle with. Our party in the

new-democratic revolution, the completion of the national

independence and liberation of the historical task. after the founding

of New China and realized the transition from New Democracy to

socialism, social reform, then began the arduous explorations of

socialist construction. 11 After the Third Plenary Session of

profoundly summed up the historical experience, found a building

socialism with Chinese characteristics to the correct path. 13 at the

Fourth Plenary Session will be the cause of socialism with Chinese

characteristics and an all-round way. Now, to the party’s National

Congress for the horn, the Communist Party of China led the people

across the country are heading in the realization of building a

moderately prosperous society, and basically realize the grand goal of

socialist modernization forward steadily. 相关推荐： #0000ff>双语
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